

Date : 24/10/2019

التاريخ: 2019/10/24

Mr. Hamad Al Ali

السيد / حمد العلي الموقر

Head the Department of Companies Indexing.

رئيس إدارة إدراج الشركات

Abu Dhabi Securities Exchange.

سوق أبو ظبي للأوراق المالية

Kind regards;

تحية طيبة وبعد ،،

Subject: Results of the BOD's Meeting

الموضوع / نتائج إجتماع مجلس الإدارة

We would like to inform you about the results reached in the meeting held by the board of directors (BOD) on Wednesday corresponding to 23/10/2019 at the company's main office located in the Emirate of Sharjah to consider the following announced agenda.

نحيط سعادتكم علما بنتائج إجتماع مجلس إدارة الشركة المنعقد مساء أمس الأربعاء الموافق 2019/10/23، بمقر الشركة الرئيسي في إمارة الشارقة، للنظر في بنود جدول الأعمال المعلن عنها التالية:

1-Reviewing and attesting the minutes of the previous meeting:

1- الإطلاع على محضر الإجتماع السابق والمصادقة عليه.

The minutes of the previous Board meeting were unanimously approved and signed.

تم بالإجماع على محضر إجتماع مجلس الإدارة السابق وتوقيعه.

2- Discuss the management report and the results of the company's activities for the period ended 31/06/2019

2- مناقشة تقرير الإدارة التنفيذية ونتائج أعمال الشركة عن المدة المنتهية في 2019/06/31

It has reviewed the management report and the audited financial reports for the period ended 30/06/2019, the members of the Board of Directors unanimously approved and ratified the financial statements.

بعد الإستماع لتقرير الإدارة التنفيذية عن نتائج أعمال الشركة، ومناقشة البيانات المالية المدققة عن الفترة المنتهية 2019/06/30، أقر السادة أعضاء مجلس الإدارة بالإجماع البيانات المالية والتصديق عليها.

With all due respect;

وتفضلوا بقبول وافر الإحترام ،،،



Abdul Salam Mahmoud

Secretary of the Board of Directors




عبد السلام محمود

أمين سر مجلس الإدارة

Head Office : P.O. Box 792, Sharjah, UAE Tel.: (06) 5195666 Fax: (06) 5195667
Dubai Branch : P.O. Box 7258, Dubai, UAE Tel.: (04) 3979796 Fax: (04) 3979704
Rolla Branch : P.O. Box 792, Sharjah, UAE Tel.: (06) 5381043 Fax: (06) 5389925
Ajman Branch : P.O. Box 792, Sharjah, UAE Tel.: (06) 7484001 Fax: (06) 7419072

المركز الرئيسي : ص.ب: ٧٩٢، الشارقة، إ.ع.م. هاتف: ٥١٩٥٦٦٦ (٠٦) فاكس: ٥١٩٥٦٦٧ (٠٦)
فرع دبي : ص.ب: ٧٢٥٨، دبي، إ.ع.م. هاتف: ٣٩٧٩٧٩٦ (٠٤) فاكس: ٣٩٧٩٧٠٤ (٠٤)
فرع الرولة : ص.ب: ٧٩٢، الشارقة، إ.ع.م. هاتف: ٥٣٨١٠٤٣ (٠٦) فاكس: ٥٣٨٩٩٢٥ (٠٦)
فرع عجمان : ص.ب: ٧٩٢، الشارقة، إ.ع.م. هاتف: ٧٤٨٤٠٠١ (٠٦) فاكس: ٧٤١٩٠٧٢ (٠٦)